
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 2
Droždín

Č. 9 / 2024 02. 10. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Prášil Vladimír, Bc. Ing. Hainc Rostislav, Bc. Žáčková Věra, Ing. Kuglerová Hana, Ing.
Šimek Roman, Hejlová Hollarová Martina, Helekal Pavel, Mgr. Lochmanová Gabriela

Omluveni: Lenertová Dagmar

Hosté: p.Pražák, p.Ženožičková, p.Běhal, p.Hubáček, p.Brablík, p.Červinka, p.Kubica

Z celkového počtu 9 členů se zúčastnilo 8, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
Zahájení a schválení programu, prezence členů a hostů, vystoupení zástupců MPO a PČR, požadavky občanů,
kontrola plnění úkolů, došlá pošta, jednání KMČ, příští jednání a závěr.

Usnesení:
Komise městské části projednala a schválila program schůze.

Komise souhlasí
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů
Zástupce SDH pan Brablík informoval o dokončení úprav na hasičském plácku.
Paní Ženožičková požaduje umístit v ulici Vítězství v místě omezení rychosti na 30km/hod vodorovné značení ,
viz požadavky. Dále se informovala ohledně přechodu pro chodce v ulici U Cihelny, v místě autobusové
zastávky U Cihelny. Předseda KMČ informoval, že součaný přechod pro chodce je provizorní. V průběhu
měsíce října by mělo proběhnout jednání s pojektanty ohledně podoby trvalého přechodu pro chodce.
Pan Červinka se informoval ohledně parkování u hřbitova na Sv.Kopečku. V současné době nemají starší a
imobilní občané žádnou možnost dostat se ke hřbitovu. Současný stav je dle informací, které má k dispozici
KMČ, provizorní řešení KMČ Svatý Kopeček, čeká se na řešení města. Vzneseme požadavek na alespoň
částečné povolení vjezdu v době kolem dušiček, viz požadavky. Dále poukázal na velmi špatný stav polní cesty,
která navazuje na ulici U Prachárny. 
Pan Hubáček přišel na jednání s žádostí o výpůjčku parcely č.477, viz usnesení níže.
Pan Pražák se informoval ohledně cyklostezky Bystrovany - Droždín. V současné době probíhá příprava výkupu
pozemků. KMČ vznese požadavek na aktuální seznam majitelů pozemků ležících na trase cyklostezky
vč.informace, kdo z nich již dal souhlas s prodejem, viz požadavky
Pan Kubica ze spolku SouSad přišel informovat o aktivitách spolku a o možnosti účastnit se všech akcí
pořádaných spolkem. Nejbližší akcí bude 19.10. brigáda. Aktuální informace je možné sledovat na facebookové
skupině "SouSad Droždín". 
 

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Násep na parcele číslo 478 - Dne 27. 9. 2024 se uskutečnila na místě samém schůzka předsedy KMČ s
jednatelem společnosti M.S.Blue s.r.o., jako vlastníkem sousedního pozemku, kdy po vytýčení hranic pozemku
je zřejmé, že násep se nachází na pozemku uvedené společnosti.
Rekonstrukce el.vedení - žádost o kontrolu - Pro prověření odborem majetkoprávním prosím o doplnění názvu



stavby, popř. o uvedení několika pozemků ve vlastnictví města, na kterých byla stavba realizována - zajistí
Rosťa Hainc
V rynkách - odplevelení chodníku - Předáno
Uzavírka ulic Pavlovická, Chválkovická a Šternberská - bezpečnostní opatření v Droždíně - V realizaci
Kanalizační vpusť u domu U cihelny 2 - žádost o nápravu stavu - Předáno
Ulice Jesenická - strom zasahující do drátů el.vedení - V realizaci

Starší požadavky

Zápis č. 7/2024 ze dne 03. 07. 2024: Cyklostezka Droždín-Bystrovany - dořešení výkupu pozemků - Předáno
Zápis č. 7/2024 ze dne 03. 07. 2024: Keře pod rybníkem - možnost odstranění keřů a náhrady jinou zelení - V
realizaci
Zápis č. 7/2024 ze dne 03. 07. 2024: Nefunkční rozhlas na sloupu č.2271 - Předáno k doplnění - zajistí Martina
Holarová

5 Projednávané záležitosti
KMČ odsouhlasila pomoc městské části Chomoutov ve výši 20tis. Finance by měly sloužit k opravám a obnově
městského majetku (chodníky, dětská hřiště, komunikace,...)
Lesík Bukovanská - pan Šimek informoval o kácení velkých stromů lezeckou technikou, které proběhlo na jaře.
Nyní po opadání listí by se měly pokácet slabší kmeny. Část větví zůstane na hromadách, část bude
zeštěpkovaná. 
Pan Šimek informoval ohledně pozemkových úprav. Členům komise předložil seznam největších vlastníků, ze
kterého vyplývá, že by pro realizaci pozemkových úprav stačil souhlas 22 fyzických osob a 3 právnických osoby.
Největší vlastníci budou osloveni a pozváni ke společnému jednání.
Dále pan Šimek informoval o přípravách a realizaci protipovodňových opatření na Adamovce.
KMČ Droždín, Radíkov,Lošov a Sv.Kopeček se dohodly na společném jednání. Předběžný termín je stanoven
na úterý 12.11. v 17hod na Svatém Kopečku.
Pan Hainc se pokusí zajistit (ve spolupráci s SDH) vyčištění kraje rybníka, aby byl připraven na zimu a případné
bruslení.
Pan Hainc upozornil na vandalismus na autobusové zastávce "Droždínská zatáčka", kde je posprejovaná zídka.
Dále navrhuje požádat o instalaci inforamtivního radaru v průběhu uzavírky Chválkovické ulice, viz požadavky.

Usnesení:
KMČ souhlasí s výpůjčkou parcely č.477 v k.ú. Droždín panu Dominikovi Hubáčkovi.

Komise souhlasí
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Seznam pozemků v k.ú.Droždín, které má ve výpůjčce společnost Sagitaria

Prosíme o seznam pozemků, které má ve výpůjčce v k.ú.Droždín společnost Sagitaria.

2 Přechod pro chodce na ulici U Cihelny, v místě autobusové zastávky U Cihelny

Žádáme o ponechání provizorního přechodu pro chodce na ulici U Cihelny do doby vybudování trvalého
přechodu pro chodce.

3 Plánovaná cyklostezka - výkupy pozemků

KMČ žádá o aktuální seznam majitelů pozemků, přes které je plánovaná trasa cyklostezky Bystrovany -
Droždín. Dále prosíme o seznam majitelů, kteří již byli ohledně výkupu osloveni a kdo z nich projevil souhlas a
kdo nesouhlas.

4 Instalace informativního radaru v ulici U Cihelny

Žádáme o instalaci informativního radaru do ulice U Cihelny v průběhu uzavírky ulic ve Chválkovicích. Budeme
tak mít informaci, o kolik se zvýšil průjezd Droždínem.

5 Ulice Vítězství - vodorovné značení 30km/hod

Na základě požadavků občanů žádáme o vodorovné značení (omezení rychlosti na 30km/hod) v horní části
ulice Vítězství.



6 Příjezd a parkování u hřbitova na Sv.Kopečku

Na základě žádosti občanů apelujeme na řešení situace, kdy není možný příjezd ani parkování u hřbitova na
Sv.Kopečku. Imobilní a starší občané nemají žádnou možnost dostat se na hřbitov. Než bude situace trvale
vyřešena, prosíme o částečné povolení vjezdu alespoň v době kolem letošních dušiček. 

8 Obecné informace
Jednání bylo zahájeno v 18:00 hod a ukončeno ve 20:50 hodin. Příští řádné veřejné jednání KMČ proběhne
6.11.2024 od 18:00 hodin v areálu MŠ v místnosti detašovaného pracoviště MMOL na ulici Gagarinova 17a.
Výzva ohleduplnosti - důrazně vyzýváme občany, aby parkovali pouze na místech k tomu určených a zejména
nestáli na veřejné zeleni nebo v nájezdech k domům, kde blokují průchod chodců po chodnících.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 9 / 2024

Datum schválení zápisu: 05. 10. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Prášil Vladimír

Zapsal/a:
Mgr. Lochmanová Gabriela

Ověřil/a:
Ing. Šimek Roman


